

POLIOMYELITIS

INDIA. — An outbreak of poliomyelitis has developed in Delhi during the first half of 1971 as reflected by cases notified from six major hospitals in the area. Information concerning the types of poliomyelitis viruses involved and control measures taken is not yet available

POLIOMYÉLITE

INDE. — Une épidémie de poliomyélite s'est déclarée à Delhi au cours du premier semestre de 1971, comme le montrent les cas notifiés par six grands hôpitaux. On ne dispose pas encore de renseignements sur les types de virus responsables, ni sur les mesures de lutte qui ont été prises

Month — Mois	Number of notified cases Nombre de cas notifiés
January — Janvier	51
February — Février	81
March — Mars	168
April — Avril	252
May — Mai	226
June — Juin	323
Total	1 101

VENEZUELA. — Information has been received of an outbreak of paralytic poliomyelitis in Cumana, Sucre State; nine confirmed cases have been reported.

VENEZUELA — Une poussée épidémique de poliomyélite paralytique a été signalée à Cumana, dans l'Etat de Sucre; neuf cas confirmés ont été notifiés